
 

Styrelsemöte 200428 
Närvarande 

Matilda Jonasson, Lotta Husell, Julia Karlsson, Magnus Ljungberg, Felicia Kuang, Johanna 

Danielsson, Gustaf Andersson, Siri Lundholm.  

§1. Mötets öppnande – Matilda öppnar mötet 17.15.  

§2. Val av ordförande och sekreterare – Matilda väljs till ordförande, Lotta sekreterare (Julia tills Lotta 

kommer). 

§3. Val av justeringspersoner tillika ”tidspolis” under mötet – Gustaf och Magnus.   

§4. Godkännande av föredragningslistan – Godkänd av styrelsen.  

§5. Godkännande av föregående mötesprotokoll – Godkänd av styrelsen.  

§6. Adjungeringar – Inga.  

Rapporter – max 15 minuter.  

§7. Ansvarsområden och ”hur är läget-koll” 

a. Ekonomi – Bokföring från föregående år. Deklaration ska vara inne innan sista juni. 

Kontaktar ekonomisektionen för eventuell revisor.  

b. Kommunikation – Presentationer på Instagram har börjat. Har pratat med PR-

ansvarig i MF angående  

c. Rekrytering – Fredrik närvarar inte vid mötet. 

d. Event – Fredrik närvarar inte vid mötet. 

e. Utbildning – Nya besked om tentor hela tiden. Alla prekliniska terminer ska ha 

hemtentamen, vet inte hur utformningen ska bli. Förberedelse att kliniska terminer 

eventuellt ska vara hemtentor, men oklart ännu. K1 och K2 har fått mer information 

angående detta. Möte imorgon angående ersättning av VFU. Repskapet nästa vecka 

för att diskutera covid-19, tenta och utbildningen. Lotta och Julia kontaktar varandra 

efter möte angående VFU och ersättning för VFU, kontakta Kalmar och Norrköping 

om de har placering som anställning USK på IVA.   

f. Namnskyltar och utmärkelser – Nomineringar för handledarpriset ligger 

ute. Utlottning av 2 biobiljetter.  

g. Ledamöter –  

i. Johanna – Bättre med nomineringar för handledarpriset jämfört med tidigare 

verksamhetsår. Förnuvarande 6 stycken nomineringar.  

ii. Siri – Mailat Katarina Kågedal angående forskning. Lägger därmed till en 

diskussionspunkt i protokollet.  

iii. Magnus – Inget att rapportera.  

h. Presidiet – Lotta ska skicka ut terminsinformation. Matilda har diskuterat angående 

AT decentraliseringsgrupp med övriga i gruppen.   

§8. Förbundsstyrelsen (FS) – Skypemöte i helgen, extrainsatta möten angående Covid-19. Angående 

BT har regeringen lagt fram förslag att lägga fram detta ett år, inte beslutat. Avtalsrörelsen är 

framflyttad. Almedalen är inställd. Angående AT-mässa maila ut frågor, nationell diskussion angående 



huruvida den ska bli av eller inte. Läkarförbundet planerar att hålla ett fysiskt möte i Stockholm. FUM 

för SLF Student planeras att hållas fysisk i Stockholm, följer Läkarförbundets riktlinjer. Diskussioner 

angående underläkare vid den 6-åriga läkarutbildningen (när man kan börja arbeta som underläkare) 

och diskussion angående underläkarvikariat på vårdcentral innan examen (förnuvarande kan man inte 

det). Detta diskuteras med Distriktsläkarnas Läkarförening (DLF) och Sjukhusläkarna. Mycket 

stadgeändringar inför kommande FUM. Repskap 6 maj 2020. Uppsala har inställd VFU. T9 kommer 

inte att bli godkända, kommer inte kunna arbeta som underläkare och därför dialog med 

socialstyrelsen angående dispens för detta (gäller studenter i Uppsala).  

§9. Sveriges Yngre Läkares Förening (SYLF) – FUM i helgen, imorgon styrelsemöte (kommer rapport 

om detta).  

§10. Östergötlands Läkarförening (ÖLF) – Rätt kompetens på rätt plats, att läkarstudenter anställs med 

“rätt tjänst”. Studenterna ska alltid ha avtal. Lyft frågan om läkarstudenter i ÖLF med god respons, 

frågan lyfts till högsta beslutande organ för ÖLF. Man har tagit bort AT-läkarnas rätt till 

löneförhandling i Östergötland.  

Beslutsärenden  

§11. Sponsring till Läkarprogrammets mottagning HT20 – 1500 kr betalar ut i utbyte mot publicering 

på sociala medier och i nolleboken. Viktigt med underlag för bokföring. SLF Student Linköping vill 

specificera att publicering på sociala medier ska vara 1 Instagraminlägg, 1 Facebookinlägg samt en 

sida i nolleboken. Matilda och Gustaf ska skriva avtal om detta. Styrelsen godkänner förslaget 

utformat enligt ovanstående specifikation. Styrelsen godkänner att Matilda och Gustaf ska ingår i ett 

skriftliga avtal med Superfaddrarna angående ovanstående beslut.  

Diskussionspunkter 

§12. Verksamhetsrevisor – Gustaf har kontaktat förening som bedriver verksamhet, väntar på 

mailsvar.  

§13. Coronaföreläsning med Fredrik Elgh – Ska kollas igenom innan, men styrelsen ställer sig positiva 

till detta.  

§14. Terminsinformation – Ska skickas.  

§15. Handledarpriset – Kolla på nomineringarna som finns, vinnare väljs ut anonymt.   

§16. Quiz och tävlingar – Fun facts och rebusar, planeras nästa vecka.   

§17. Presentation av styrelsen på sociala medier – Alla ska fotografera sig. Felicia kontaktar respektive 

styrelsemedlem angående frågor och bild nummer 2 i presentationen. 2 presentationer/vecka.   

§18. Decentraliseringsgrupp AT-mässan – Diskussion i gruppen som bestämdes på förra mötet. Finns 

ett mail och planering ang. Vecka 38 torsdag 17 september. Diskussion angående icke fysisk AT-

mässa eftersom alla fysiska evenemang ska ställas in till 2021. Man skulle kunna börja planera AT-

mässan, sker den inte får man ta ställning till det då. Styrelsen är positivt inställda till att ha AT-

mässan, men planering utifrån hur många som kommer (regioner). Planering i augusti och september, 

nytt ställningstagande då. Klara, tror att de andra orterna kommer vilja ha AT-mässa dels 

ur ekonomisk synpunkt. Även fast det är få regioner så tycker hon att vi borde ha det. Sara på kansliet 

mailar ut inbjudan till regionerna, sker i juni. Om det blir AT-mässa och den är avskalad kommer vi få 

information om detta.     

§19. Lunchföreläsningar till hösten – RFSL i ekonomisk kris, eventuell planering via Magnus står 

stilla (återkommer senare under terminen). Julia, inget svar från one love (organisationen som hon 

arbetat med sedan tidigare) men har kontaktat andra inom området för eventuella 



föreläsningar. Förslag på att kanske samordna RFSL och kärleksakuten. Beslut om betalning för 

lunchföreläsningar senare. Fråga Anders Tegnell om han vill ställa upp.  

§20. Forskning – Siri redovisar sina tankar och idéer. Baseras på känslan av att hon inte kände till att 

man kunde forska under utbildningen samt artikeln om att man inte känner till forskning under 

utbildningen. Tanken var att skicka ute en enkät för att kolla läget angående dels kolla intresse bland 

studenterna att forska vid sidan om ordinarie studier samt dels hur man går tillväga för att 

forska. Inlägg angående att man kan kontakta forskare om hur man går tillväga. Driva detta lokalt för 

att informera. Siri kan dra i forskningsfrågan, Felicia och Julia kan tänka sig vara med (även 

Matilda).     

Återkoppling  

Övrigt 

§24. Övriga frågor – Inga.  

§25. Nästa sociala händelser – Ingen planering på grund av Covid-19. Zoomavslutning efter nästa 

möte.  

§26. Nästa möte – Matilda ordnar POLL på Facebook. Ett styrelsemöte innan sommaren.  

§27. Utvärdering av mötet – Svårt med kommunikationen idag, vissa problem med tekniken.  

§28. Mötet avslutas – Matilda avslutar mötet 19.13.   

Underskrifter 

Justeringsperson 1 

____________________________ 

Underskrift 

____________________________ 

Namnförtydligande 

____________________________ 

Ort och datum 

Justeringsperson 2 

____________________________ 

Underskrift 

____________________________ 

Namnförtydligande 

____________________________ 

Ort och datum 

 

Gustaf Andersson

Linköping 20.05.15

Magnus Ljungberg 

17/5-20 Linköping


